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سومین سهمیه المپیک برای تیراندازی ایران
فینال  در  امینــی  فاطمه 
تفنگ بادی زنان مســابقات 
آســیا  قهرمانی  تیرانــدازی 
جاکارتا ششــم شد و سهمیه 
المپیــک پاریــس گرفت. به 
گزارش ایسنا، در سومین روز 
از مســابقات قهرمانی آسیا و 
توزیع سهمیه المپیک فاطمه 
امینی در فینال تفنگ بادی زنان ششــم شد  و طبق اعلام فدراسیون توانست 
ســهمیه المپیک پاریس را کسب کند. او سومین دختر تیرانداز ایران است که 
ســهمیه المپیک پاریس را دریافت می کند. تیرانــدازی ایران پیش از این دو 
سهمیه المپیک پاریس را کســب کرده  است. هانیه رستمیان در ماده تپانچه 
۲۵ متر و شــرمینه چهل امیرانی در تفنگ ۱۰ متر صاحب ســهمیه المپیک 

پاریس شده اند.
فاطمه امینی در مرحله مقدماتی با امتیاز ۶۲۸.۲ در رده دوازدهم ایســتاده 

و به فینال راه یافته بود.
تیم ملی تیراندازی ایران ۱۳ نماینده در مســابقات آســیایی توزیع سهمیه 
المپیــک دارد که تاکنون تیم ملی تپانچه بادی به مدال نقره و تیم ملی تفنگ 
زنان و تیم میکس تفنگ بادی به مدال برنز رســیده اند. سجاد پورحسینی در 
تپانچه بادی مردان در فینال چهارم شــد و نتوانســت سهمیه المپیک بگیرد. 
نجمه خدمتی هم در تفنگ بادی زنان در بخش ذخیره ها مسابقه داد و شانس 
حضور در فینال و کســب ســهمیه المپیک را از دست داد. مسابقات قهرمانی 
آسیا از ۱۸ دی در جاکارتای اندونزی آغاز شده و تا ۲۸ دی ادامه دارد و آخرین 
مسابقه آسیایی کسب سهمیه المپیک پاریس در بخش تفنگ و تپانچه است. 

در این مسابقات در هر ماده دو سهمیه توزیع خواهد شد.

فغانی داور افتتاحیه جام ملت های آسیا 
داور باتجربه ایرانی، دیدار 
افتتاحیه جام ملت های آسیا 
۲۰۲۳ را قضاوت خواهد کرد.
به گزارش ایسنا، مسابقات 
جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ از 
روز جمعه بــه میزبانی قطر 
دیدار  در  و  آغــاز می شــود 
افتتاحیه میزبان در ورزشگاه 
لوسیل به مصاف لبنان می رود. با تایید شبکه الکاس قطر، علیرضا فغانی، داور 
ایرانی، قضاوت این دیدار را برعهده خواهد داشــت. فغانی که به عنوان نماینده 
استرالیا در این پیکارها حاضر می شود با تیم داوری استرالیایی به قطر می رود. 
فغانی در جام جهانی ۲۰۲۲ به عنوان نماینده ایران قضاوت کرد و پس از اینکه 
نامش از لیســت بین المللی داوران ایرانی کنار گذاشته شد، به عنوان نماینده 

استرالیا در مسابقات جام ملت های شرکت می کند.

جلسه مخفیانه سران اینتر با نماینده طارمی
ادعای یک رسانه  براساس 
ایتالیایــی، مدیــران اینتر 
جلسه ای با نماینده مهدی 
این  جــذب  برای  طارمی 

بازیکن داشته اند.
به گزارش ایســنا، باشگاه 
نقــل  پنجــره  از  اینتــر 
تابســتانی  انتقالاتــی  و 
به دنبال جذب مهدی طارمی، ســتاره ایرانی پورتو، بــود اما این انتقال در 
نهایت عملی نشــد. حالا با توجه به اینکه مهدی طارمی قصدی برای تمدید 
قراردادش با پورتو ندارد، باشــگاه اینتر به دنبــال جذب رایگان این بازیکن 
پس از پایان قراردادش در انتهای فصل ۲۰۲۴-۲۰۲۳ است. در همین راستا 
بر اســاس ادعای یک رسانه نزدیک به باشــگاه اینتر، مدیران این باشگاه در 
روزهای اخیر جلســه ای با نماینده طارمی داشــته اند تا درباره جزئیات این 
انتقال تصمیم گیری کنند. البته این رســانه جزئیات دیگری درباره اتفاقات 

این جلسه نداده است.

علی دایی مسافر قطر شد
ایران   فوتبــال  اســطوره 
میهمان ویژه  جام ملت های 

قطر شد.
در  برنــا؛  گــزارش  بــه 
نامه  دعــوت  که  شــرایطی 
برای حضور  رسمی قطری ها 
علی دایی در جام ملت ها به 
رسید،  ایران  فوتبال  اسطوره 

شنیده ایم وی به زودی راهی قطر خواهد شد. 
در ابتدا مشــخص نبود که شــهریار فوتبال ایران به دلیــل انجام کار های 
شخصی می تواند راهی دوحه شود یا خیر. با این حال آنطور که شنیدیم دایی 
تصمیم خود را برای حضور در قطر و تماشای بازی افتتاحیه جام ملت های آسیا 

گرفته و به زودی راهی قطر می شود.

سپاهان- الهلال در نقش جهان 
در  ســپاهان  باشــگاه 
ورزشــگاه خانگی خود بازی 
الهــلال  مقابــل  حســاس 

عربستان را برگزار می کند.
سه«،  »ورزش  گزارش  به 
آسیا  فوتبال  کنفدراســیون 
در صفحه رســمی وب سایت 
مرحله  مسابقات  برنامه  خود 
یک هشــتم نهایی لیگ قهرمانان را در ســتون ســمت چپ خود قرار داده که 
طی روزهای گذشــته محل انجام دیدار رفت سپاهان ایران و الهلال عربستان 

مشخص نبود که امروز نام استادیوم نقش جهان درج شد.
تیم فوتبال سپاهان نخســتین میزبانی در فصل ۲۴-۲۰۲۳ لیگ قهرمانان 
آســیا را باید مقابل الاتحاد عربســتان در مرحله گروهی انجام می داد که آن 
مسابقه با وجود حضور هر دو تیم در استادیوم نقش جهان اصفهان برگزار نشد 
و پس از آن هم بخاطر مســائل رخ داده در ورزشگاه و حواشی به وجود آمده، 
طلایی پوشــان از دو جدال بعدی برابر آلمالیق ازبکستان و نیروی هوایی عراق 

محروم شدند که این روند برای آنها به پایان رسید.
بنابر اعلام سایت کنفدراســیون فوتبال آسیا، زمان بازی برگشت الهلال و 

سپاهان در عربستان، روز سوم اسفند ماه اعلام شده است
طلایی پوشان که یک جلسه محرومیت تعلیقی هم از میزبانی در رقابت های 
خانگی داشتند، مشخص نبود بتوانند در ورزشگاه نقش جهان در بازی مرحله 
حذفی لیگ قهرمانان آســیا مقابل الهلال عربستان قرار بگیرند یا نه، اما حالا 

ای اف سی را به میزبانی طلایی پوشان در اصفهان داد.
بدین ترتیب سعودی ها باید برای مسابقه رفت مرحله یک هشتم نهایی لیگ 
قهرمانان به اصفهان سفر کنند و در روز پنج شنبه، بیست و ششم بهمن  ماه در 

ورزشگاه نقش جهان مقابل هم قرار بگیرند.
بازی برگشت الهلال عربســتان و سپاهان ایران هم یک هفته پس از بازی 
رفت در روز پنج شــنبه، سوم اســفند ماه برگزار خواهد شد که کنفدراسیون 
فوتبال آســیا فعلا محل این بازی را ورزشگاه امیر فیصل بن فهد ریاض اعلام 
کرده، اما گفته می شود این بازی در ورزشگاه تازه تاسیس الهلال به نام مملکت 

آرنا انجام می شود.
ســپاهان ایران دو میزبانی اخیرش در مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا را 
در ورزشــگاه آزادی انجام داد و مقابل آلمالیق ازبکستان و نیروی هوایی عراق 
به برتری رســید که حضور هواداران اصفهانی در تهــران برای حمایت از تیم 
محبوب شــان سخت بود، اما حالا با انتقال بازی به استادیوم نقش جهان، بدون 
شــک آنها هم حضور بی نظیری در ورزشــگاه خانگی خود در جدال با الهلال 
عربســتان خواهند داشت و جوی مشــابه با دیدار لغو شده برابر الاتحاد را رقم 

می زنند.

اخبار کوتاه
رضا چلنگر در گفت وگو با خبرآنلاین درباره 
حضور برانکــو ایوانکوویچ در پرســپولیس 

صحبت کرد.
پــس از قطعــی شــدن جدایــی یحیــی 
گل محمدی از پرســپولیس بحث بازگشت 
برانکو ایوانکوویچ به این تیم بســیار جدی 
شــده بود. برانکو که ســال های درخشانی 
را در پرســپولیس ســپری کرد، این روزها 
همراه با تیم ملی عمان آماده حضور در جام 
ملت های آسیاســت و پس از این مسابقات 
می تواند جدا شــود. پرسپولیسی ها اخیرا از 
طریق محمد دلبری، عضو هیات مدیره این 
باشگاه پیشنهادشان به برانکو را ارائه کردند 
ولی شــب گذشته وویســی از او در فضای 
مجازی پخش شد که نشان می داد پاسخش 
به پیشــنهاد پرسپولیس منفی است و قصد 

بازگشت به ایران را ندارد.
رضا چلنگر، مترجم اســبق برانکو در زمان 
حضورش در ایران، همیشه ارتباط نزدیکی با 
او داشت و هنوز هم گاهی با سرمربی کروات 
در ارتباط است. او درباره ماجرای پیشنهاد 
پرســپولیس به برانکو و اتفاقات مختلف در 
مقطع قبلی حضورش صحبت های جالبی را 

به زبان آورد:
شما همیشــه یکی از افراد نزدیک به 
برانکو بودید. ایــن روزها از او خبری 

دارید؟
مــن خبر خاصی نــدارم و می دانــم با تیم 
ملــی عمان در دوحه حضــور دارد. تیمش 
را به خوبی آماده حضور در مســابقات کرده 
و جوانگرایــی داشــته و منتظر مســابقه با 
عربستان هســتند. او الان تمام حواسش به 
بازی با عربستان و دیدارهای بعدی است و 

خیلی برای او اهمیت دارد که صعود کند.
شرایط او در عمان چطور است؟

من شــهریور رفتم و دیدم کــه هر کدام از 
اعضــای کادر فنی یک منــزل دوبلکس در 
یک شهرک در اختیار داشتند و اتومبیل در 
اختیارشــان بود و حقوق شان هم سر وقت 
پرداخت می شــود و از نظر سخت افزاری و 

کاری راضی هستند.
ممکن است با عمان تمدید کند؟

باید دید در جام ملت ها چه می کند. در این 
مدت هم نتایج خوبــی گرفته و ژاپن را در 
آنجا شکست داد. عربستان به سختی عمان 
را برد و با اســترالیا هم مساوی کرد و تیم 
را بــه جام ملت ها رســاند. آن ها هم این را 
می بینند که قبلا قراردادش را تمدید کردند.
از مذاکراتــش با پرســپولیس خبری 
پیشــنهاد  از  می گویند  اینکه  دارید؟ 
پرسپولیســی ها ناراحت شده درست 

است؟
من هم اطــلاع خاصی ندارم و همین اخبار 
را پیگیری می کنم.حالا خودش کلا نظرش 
درباره بازگشت چیست؟او قبلا یک مصاحبه 
تصویری انجام داد و هر چیزی که آنجا گفته 
مستند است. او اصلا هم زیر حرفش نمی زند 

و اصلا این مدلی نیست.
به نظر شما حضورش می توانست کمکی 

به پرسپولیس کند؟
باید ببینیم اصلا توافقی صورت می گیرد یا 
خیر. آقای درویش و شــهریاری و مدیران و 
نفرات قبلــی موظف بودند به مالیات برانکو 
عمل کنند و در پرونده مالیاتی هم آمده که 
مدیران قبلی موظف بودند به مفاصا حساب 
او عمــل کنند. تک تک آن ها این وظیفه را 
داشــتند و این اتفاق نیفتاده است. درویش 
می گویــد من گمان می کنم حل شــده، او 
به عنوان مدیرعامل حــق گمانه زنی دارد؟ 
بعد گفتند او می توانــد بیاید. بله می توانند 
فرش قرمز هم پهن کنند که بیاید ولی بعد 

نمی تواند خارج شود!
یعنی همه چیز بعد از حل شدن بحث 

مالیاتی است؟
حتی اگر قرار نباشــد برانکو به ایران بیاید، 
آیا پرســپولیس نباید به تعهــد خود عمل 
کند؟ خیلی جالب اســت که گروکشی هم 
می کنند. شاید آقایان در باغ نیستند یا اصلا 
نمی خواهند او را بیاورند ولی او پیشنهادات 

خودش را هم دارد. ۲ تا تیم ملی آســیایی 
و یک تیم ملی اروپایی پیشــنهاد داده اند و 
برانکو آویزان ایران اســت. اینکه فکر کنیم 
خارج از کشــور همه غش می کنند به ایران 

بیایند حقیقت ندارد. 
کالــدرون هم اعلام کــرد فعلا بــه ایران 
نمی آیم. من دیشــب عکس یــک آقایی را 
دیدم که نشــناختم که فهمیدم عضو هیات 

مدیره  است.
او رفته و صحبت کرده و دیدم خبرگزاری ها 
گفتنــد خیلی راضی نیســت. من هم آنجا 
نبودم و نمی دانم ولی قدر مســلم این است 
که سری قبل هم شخص آقای نژادفلاح که 
سرپرست بود شخصا راهی استانبول شد که 

باهم رفتیم.
آن زمان چه کســی پیشنهاد حضور 
برانکو را دارد و روند امضای قراردادش 

چگونه بود؟
آقای نژادفلاح پیشنهاد دارد و وزارت ورزش 
همراهی کرد که آقای خادم و شــخص وزیر 
بودند و تصمیم شان تلفیق پیدا کرد. یک دور 
در استانبول مذاکره کردند و تمام شد. ۴۰۰ 
هزار دلار هم برانکو تخفیــف داد. نژادفلاح 
اصلا پولی هم نداد و پولی هم نداشــت ولی 
برانکــو وقتی دید او تا آنجــا آمده و مردانه 
حرفش را می زند، کوتاه آمد و همراه شــد. 

با اینکه می دانســت ممکن است مشکلات 
فراوانــی هم پیش روی باشــد، آمد و موفق 
هم شد. این آقایان چیکار کردند؟ یک عضو 
هیات مدیره را که نمی شناســیم فرستادند. 
من عکس را دیدم اصلا نشــناختم و زیرش 
دیدم نوشته عضو هیات مدیره است. به نظرم 
عمدا ناشــیانه برخورد می کنند و بعید است 
کسی تا این حد استراتژی مصاحبه را نداند.

پرسپولیس چه  در  برانکو  موفقیت  راز 
بود؟

تــلاش و کار بــود. او در کنــار بازیکنان و 
اعضای کادر و حتی کارمندان باشــگاه همه 
می خواســتند و دست به دســت هم دادند 
و جلــو رفتند.او می دانســت تــلاش و کار 
هیچوقت از سوی خدا بدون پاداش نمی ماند 
و همیشــه این را می گفت. همین اتفاق هم 
افتاد و با ۱۴ بازیکن که بعضی هایشــان در 

لیگ هم بازی نکرده بودند به فینال رسید.
کدام ویژگی برانکــو او را خاص کرده 

بود؟
در برابر صداقت همیشــه بــا صداقت جلو 
می رفت ولی اگر می فهمید صداقت نیســت 
خودش را کنار می کشید. حرفی هم نمی زد 
ولی با لبخند مثل همین عکسش کنار عضو 
هیات مدیره مثلا می گفت باید با خانواده ام 

صحبت کنم.

به دلیــل عدم صداف  جدایی اش هم 
پرسپولیسی ها بود؟

بله دقیقا.
یادم هســت که آن موقع یک سال حقوق 
نگرفت و حرفی نزد ولی مربیانی داشتیم که 
از خــارج آمدند و بعد ۲ ماه حقوق نگرفتن 

فسخ کردند. چه فرقی بین آن ها بود؟
بحث شخصیت اســت. این به شخصیت و 

تربیت فرد برمی گردد.
من پــدر مرحوم برانکو را می شــناختم که 
عضو نیروی انتظامی یوگسلاوی سابق بود. 
خانواده منضبط و اهل کاری داشت. ۳ برادر 
هســتند و مادرش هم اهل کار بود و برانکو 

تربیت خانوادگی صحیحی داشته است. 
برانکــو تــلاش کــرده و در بالاترین درجه 
مربیان جهان قرار دارد. ما بالاتر از او نداریم.
تنها حاشــیه اش در ایران درگیری با 
کی روش بود. اصلا چرا آن ماجرا تا آن 

اندازه بزرگ شد؟
مشکل از شــخصی کی روش شــروع شد. 
قبــل از آن اتفاقات بــه تمرین تیم ملی در 
دستگردی رفتیم و استقبال خوبی هم شد 
ولی بعد از چند ماه اردوهای عجیب و خارج 
از چارچوب فیفا شــروع شــد که اردوهای 

پیک نیکی بود.
بیشــترین بازیکن هم از پرسپولیس بود. به 

برانکو هم گفتم زمان حضور مانوئل ژوزه در 
پرســپولیس، کی روش سر هموطن خودش 
هم این بلا را آورد و ۸ بازیکن از پرسپولیس 
دعوت می کرد که از تمرینات تاکتیکی دور 
شــوند. به این شکل تیم ژوزه از کار افتاد و 

بعد آقایحیی آمد و تیم درست شد.
آن زمان کی روش همیشــه از این می گفت 
که اگر برود، برانکو در تیم ملی جایگزین او 
خواهد شد. در آن مقطع اصلا صحبتی بود؟

نه اصلا.
بعد از ویلموتس چطور؟

یک بار آبان ســال ۱۳۹۸ آقای تاج با برانکو 
صحبت کرد و شروط را اعلام کردند که قرار 
بود تاج برگردد و خبر دهد ولی دچار حمله 
قلبی شد و استعفا داد. این روزها خیلی هم 
عملکرد یحیی و برانکو را مقایسه می کنند. 
این قیاس به نظر شما درست است؟ یحیی 
چقدر شــبیه برانکو اســت؟ یحیی شــبیه 

خودش است.
البته او خیلی باهوش است و سعی کرده بود 
استفاده کند. او زمان بازی هم خیلی باهوش 
بود و زمان بلاژویچ و برانکو فرماندهی خط 
دفاع را بر عهده داشــت.  مشــخص بود که 
یحیی یک ســری موارد را آموخته بود ولی 
شیوه خودش را هم داشــت و نتایج بسیار 

خوبی هم گرفت.

رضا چلنگر: اردوهای پیک نیکی کی روش باعث آن درگیری ها بود

برانکو رفت چون پرسپولیسی ها صداقت نداشتند!

کاوه کشــتی را جورکــش همیشــگی ورزش ایران در 
رقابت های المپیک و آســیایی دانست و ابراز امیدواری 
کرد پازل المپیکی ایران در قهرمانی آسیا تکمیل شود. 
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد با تاکید بر یک دست شدن 
کادرفنی از برنامه هایش برای رحمان عموزاد، بازگشــت 
به موقع حســن یزدانی به تشــک و مهیا کردن فرصت 

حضور کامران قاسم پور در وزن المپیکی صحبت کرد.
به گزارش ایرنا، ۱۱ آذرماه بود که تغییرات اساســی در 
راس کادرفنی تیم ملی کشــتی آزاد رخ داد و در نهایت 
تصمیم بر آن شد تا مسئولیت سه ساله پژمان درستکار 
در تیم ملی کشــتی آزاد به پایان برسد و محسن کاوه 
ســرمربی تیم جوانان به عنوان سرمربی تیم ملی معرفی 

شود.
این تصمیم در حالی گرفته شــد که بــه اذعان برخی 
کارشناســان این تغییــر و تحولات چند مــاه مانده به 
المپیک مسئولیت و بار زیادی را بر دوش سرمربی جدید 

تحمیل خواهد کرد.
با این وجود کاوه در نخســتین اقدام خود تغییراتی در 
بدنــه کادرفنی به وجود آورد تا بتواند بهترین عملکرد را 

در پاریس برای تیم ملی رقم بزند.
اولین حضــور میدانی کاوه در تیم ملــی به رقابت های 
کشــتی آزاد بزرگســالان قهرمانی کشــور در ســاری 
برمی گردد که اســتارت مرحله اول چرخه انتخابی تیم 
ملی هم بود. پس از آن آزادکاران منتخب از ۲۷ آذرماه 

به اردوی تیم ملی فراخوانده شدند.
اردویی که زیر نظر محســن کاوه سرمربی تیم ملی آغاز 
شده و حضور پررنگ مهدی تقوی، احسان لشگری، اباذر 

اســلامی، اکبر بهتری و رضا افضلی به عنوان دستیاران 
ســرمربی، جلوه خاصی به این اردو و نیمکت کاوه داده 
است. به همین بهانه پای صحبت های سرمربی تیم ملی 
کشتی آزاد نشســتیم و محســن کاوه در گفت وگویی 
صمیمانه، آخرین وضعیت شــرایط جسمانی گلادیاتور 
کشــتی ایران، مصدومیت حســن یزدانی، کم و کیف 
حضور تیم ملی کشــتی آزاد در المپیک و تغییرات در 

کادرفنی تیم ملی را تشریح کرد.
کشتی؛ جورکش همیشگی ورزش ایران

کشــتی همیشــه جور کش ورزش ایران در بازی های 
آسیایی و المپیک بوده و هست. اما آن چه مشخص است 
این که اعضای تیم تلاش  می کنند تا حق شان را به دست 
آورند. مهم آن اســت کــه در حال حاضر فدراســیون 
کشتی، کمیته ملی المپیک و مسئولان دولتی پای کار 
آمده اند تا کشتی در المپیک روزهای خوبی داشته باشد. 
در مســابقات جهانی ۲۰۲۳ بلگراد آزادکاران توانستند 
سه سهمیه المپیک را کسب کنند. بسیار امیدوار هستیم 
که سه ســهمیه دیگر در اوزان ۵۴، ۷۴ و ۹۷ کیلوگرم 
در رقابت های قهرمانی آســیا کســب کنیم. در غیر این 
صورت باید بلافاصله برای حضور در مسابقات گزینشی 

استانبول خود را آماده کنیم.
چرخه انتخابی به دور از انصاف نیست

همیشــه نقدهایی به نحوه اجــرای چرخه انتخابی وارد 
اســت. همه جای دنیا زمانی که فردی عنوان قهرمانی 
جهان را به دست می آورد، ممکن است امتیازاتی برایش 

درنظر گرفته شود.
البته در ایران چرخه انتخابی به شــیوه ای نوشته شده تا 
نفراتی که می خواهند جایگزین قهرمان جهان شوند، در 
یک یا دو تورنمنت توانایی خــود را ثابت کنند که این 

به دور از انصاف نیست. 
همین چرخه ممکن اســت برای کســانی که در حال 
حاضر معترض هســتند نیز رخ دهــد و برای آن ها نیز 
پس بعد از قهرمانی جهان امتیازاتی در نظر گرفته شود. 
در حــال حاضر هیچ یک از کشــتی گیران با این چرخه 
مشکلی ندارند و آن را قبول کرده اند و در تلاش هستند 

که به دوبنده تیم ملی برسند.

سردار آزمون پس از حضور در بایرلورکوزن در تابستان به 
رم ملحق شد، اکنون سویا خواستار انتقال او به لالیگا است 

اما دلایلی علیه این جابه جایی وجود دارد.
به گزارش »ورزش سه«، سردار آزمون فوق ستاره زنیت سن 
پترزبورگ بود؛ یک هنرمند و گلزن. اما از زمان انتقالش به 
بایرلورکوزن در ژانویه ۲۰۲۲، این مهاجم ملی پوش ایرانی 
به دلیل مصدومیت منتظر موفقیت خود در یکی از ۵ لیگ 

برتر اروپا بوده است.
بــه همین دلیل در تابســتان بوندس لیــگا را ترک کرد و 
به صورت قرضی به رم ایتالیا منتقل شد. حالا او این فرصت 
را دارد که به اســپانیا برود. ســویا مایل است در زمستان 
دو بازیکن جذب کند تا شــرایط خود در جدول لالیگا را 

تغییر بدهد.
قهرمان ۵ دوره مســابقات لیگ اروپا در حال حاضر با تنها 
۱۶ امتیاز پس از ۱۹ بازی، در رده شــانزدهم لالیگا جای 
دارد. عــلاوه بر داوید فوفانا که در حــال حاضر به صورت 
قرضی از چلســی در یونیون برلین حضور دارد، ســویا به 

آزمون هم ابراز علاقه کرده است.
وضعیت آزمون در رم

ویکتور اورتا، مدیر ورزشــی ســویا، زمانی که هنوز مدیر 
فوتبال باشگاه لیدزیونایتد بود، می خواست این بازیکن ۲۹ 
ساله را به خدمت بگیرد. این قبل از آن بود که این بازیکن 
ایرانی تصمیم بگیرد به لورکوزن برود. حالا اسپانیایی ها در 

حال بررسی انتقال قرضی هستند.
در نــگاه اول، انتقال این مهاجم طبیعی به نظر می رســد 
چون آزمون جایگاه ثابتــی در ترکیب اصلی رم ندارد. در 
خط حمله روملو لوکاکو و پائولو دیبالا حضور ثابتی دارند 

و اغلب اوقات هم آندره آ بلوتی کنار آن ها قرار می گیرد.
با این حال وضعیت آزمون در طول نیم فصل اول رقابت های 
سری A به تدریج بهتر شده است. آزمون )۱۳ بازی، یک 
گل( بهتر و بهتر می شود و تقریبا یک جایگاهی در ترکیب 
اصلی دارد. جلوتر از بلوتــی، اکنون آزمون بهترین گزینه 
مورینیو برای تعویض در خط حمله در نظر گرفته می شود.
آزمون اکنون احســاس بهتــری در ترکیب اصلی رم دارد 
و پیشــرفت او هم مشهود اســت. گفته می شود باشگاه و 

بازیکنان رم هم از این پیشرفت خوشحال هستند.

آزمون که در تمرینات اضافی همراهی دیبالا زیر نظر مربی 
شــخصی خود کار می کنــد و در طول مدت حضورش در 
ایتالیا حدود پنج کیلوگرم وزن کم کرده، دلایل کمی برای 

تغییر مجدد باشگاه دارد.
به خصوص به این دلیل که او در سویا شانس کمتری برای 
قرار گرفتن در ترکیب اصلی خواهد داشت. از طرف دیگر 
هم موضوع تکراری هماهنگی با تیم جدید مانع از جدایی 
او می شــود. دلیل دیگر هم اینکه آزمون باید پس از بازی 
مقابل لاتزیو رم را به مقصد قطر ترک کند تا کنار تیم ملی 
ایران باشد. مســابقات قهرمانی آسیا تا ۱۰ فوریه در قطر 
برگزار می شــود که احتمال دارد ایران به لطف گروه آسان 

به مرحله حذفی صعود کند.
شرایط فعلی به نفع همه است!

اگر او در زمســتان جابه جا می شــد، این بازیکن راست پا 
هفته های ارزشــمند دیگری را از دست می داد تا بتواند در 

یک باشگاه جدید جایگاه جدیدی به دست آورد.
اینکه آزمون می توانســت به ســرعت جایگاهی در ســویا 
به دست آورد یا نه، یک ســوال است. بنابراین یک سری 

استدلال ها علیه تغییر وجود دارد.
خانواده آزمون در حال حاضر به ماندن در رم تمایل دارند. 
به خصوص کــه این بازیکن اخیراً پدر شــده و نقل مکان 

انتخاب ایده آلی برای خانواده او نیست.
از آنجایی که سویا فقط می خواهد به صورت قرضی به این 
بازیکن اجازه جدایی بدهد، این معامله لزوما برای لورکوزن 
هم سودآور نخواهد بود. برای آزمون و بایر، چشم انداز ادامه 
پیشــرفت این بازیکن در ایتالیا و فــروش احتمالی او در 

تابستان آینده جذاب تر است.

سردار آزمون قرض دادنی نیست، بخرید!امیدوارم فرصت حسن یزدانی برای رسیدن به المپیک کافی باشد

برانکو ایوانکوویچ به پیشنهاد سرمربیگری پرسپولیس پاسخ منفی داد.
به گزارش »ورزش ســه«، در حالی که هواداران پرســپولیس منتظر پاســخ نهایی برانکو به 
پیشــنهاد این تیم بودند، ســرمربی کروات اعلام کرد که حاضر نیست به ایران بیاید و جانشین 

یحیی گل محمدی شود. 
او در حالی این پیام مهم را به باشــگاه پرسپولیس داده که سرخپوشان خود را آماده امضای 
قرارداد جدید با این سرمربی می کردند اما در نهایت برانکو حاضر به قبول پیشنهاد قرمزها نشد. 
نکته جالب اینکه باشــگاه پرسپولیس برای روز چهارشــنبه آماده دریافت پیام برانکو ایوانکوویچ 
می شــد، اما او یک روز زودتر به پرسپولیســی ها خبر داد که حاضر به کار دوباره در ایران نیست 

و ترجیح می دهد که کارش را در جای دیگری دنبال کند. باشــگاه پرســپولیس البته دو جلسه 
مذاکره با این سرمربی کروات را انجام داد و محمد دلبری به عنوان مامور مذاکره با این سرمربی 
انتخاب شــده بود که در نهایت پیشنهاد باشگاه پرسپولیس نتوانست ایوانکوویچ را برای بازگشت 

به ایران متقاعد کند.
البته مسئولان باشگاه پرسپولیس اعلام کردند که قصد دارند پیشنهاد تازه به برانکو بدهند و 
به این ســادگی این سرمربی کروات را رها نخواهند کرد. با این حال به نظر می رسد پرسپولیس 
شــانس چندانــی برای اســتخدام ایوانکوویچ نخواهد داشــت و با پیام نهایی این ســرمربی به 

پرسپولیس، شاید قرمزها مذاکره با سایر گزینه ها را از سر بگیرند.

پاسخ منفی برانکو به پرسپولیس!


